



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

帝苑酒店 新

香港人力資源管理學會會員優惠 - 傳統龍舟粽

會員由即日起至 2024 年 5 月 31 日，可享八折優惠價訂購端午節龍舟粽

- 選購任何一款龍舟粽均可獲贈便攜保溫袋壹個
- 節慶食品數量有限，售完即止
- 龍舟粽換領券有效期由 2024 年 6 月 1 日至 2024 年 6 月 7 日
- 帝苑酒店將通過電子郵件或 WhatsApp 短信發送付款連結給訂購顧客，以便結算訂單款項，請輸入個人付款信息並完成交易
- [按此](#)查詢詳情及[按此](#)下載訂購表格

電話: +852 2733 2925 / 6048 3407

電郵: nicolelaw@rghk.com.hk



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

The Royal Garden **NEW**

Traditional Rice Dumplings Member Offer for HKIHRM

Enjoy 20% discount from now to 31 May 2024 when purchasing Tuen Ng Rice Dumpling

- A complimentary convenient isothermic tote bag will be given for each purchase of rice dumpling
- Festive items are subject to availability and while stocks last
- Rice Dumpling redemption period is from 1 June to 7 June 2024
- Please note that The Royal Garden will generate a payment link and send to customer via email or WhatsApp message to settle the payment. The link will take you to a secure payment page where you can enter your payment information and complete the transaction.
- Please click [HERE](#) for more information and click [HERE](#) to download order form.

Enquiry: +852 2733 2925 / 6048 3407

Email: nicolelaw@rghk.com.hk